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Protokół z XXIX (29) posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Gołdapi. 

w dniu  19 marca 2025 roku 

 

           godz. 0800 – 0958 

 

Ad.1  

Starosta stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji  

– 4 członków zarządu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/, otworzył XXIX (29) 

posiedzenie Zarządu Powiatu /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad.2 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że protokoły z XXVI (26), XXVII (27) Zarządu 

Powiatu zostały wyłożone do wglądu i wysłane drogą elektroniczną. 

 

Przewodniczący Zarządu zapytał czy są jakieś uwagi do protokołów. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął protokoły z protokoły z XXVI (26), XXVII (27) 

Zarządu Powiatu. 

 

Ad.3 

Prezes GoldMedica Spółka z o.o. w Gołdapi Pani Emila Urbanowicz przedstawiła wniosek 

GoldMedica Spółka z o.o. o wyrażeniu zgody na dzierżawę/najem mieni /wniosek w załączeniu- 

zał. nr 3 do protokołu/. 

Prezes GoldMedica Spółka z o.o. w Gołdapi Pani Emila Urbanowicz poinformowała,  

że pod koniec marca kończy się umowa na wynajem lokali użytkowych, czyli na garaże wzdłuż 

ogrodzenia, dwa pod budynkiem administracyjnym oraz jeden na ulicy Słonecznej. Oddanie  

w dzierżawę mienia wskazanego wcześniej jest zgodne z zasadami prawidłowej i efektywnej 



2 

 

gospodarki, albowiem pozwoli czerpać korzyści z dzierżawy / najmu pomieszczeń zbędnych 

Spółce. Pozyskane w ten sposób środki będą stanowić dodatkowe źródło dochodów 

umożliwiających pokrywanie wydatków zakładu.  

 

Przewodniczący Zarządu zapytał czy są pytania do przedstawionego wniosku. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął wniosek GoldMedica Spółka z o.o. o wyrażeniu zgody  

na dzierżawę/najem mienia. 

 

Ad.4 

Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi Pani Ilona Sierzputkowska 

przedstawiła sprawozdanie z  przeprowadzonych remontów i modernizacji w Domu dla dzieci 

i młodzieży „Tacy Sami” w Gołdapi w 2024 roku /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 4 do protokołu/. 

Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi Pani Ilona Sierzputkowska  

w okresie od 01.01.2024r. do 31.12.2024r. Stowarzyszenie na rzecz pomocy dziecku i jego 

rodzinie „TACY SAMI” w Gołdapi wykonało takie prace remontowe jak remont łazienki  

w placówce, który został wykonany przez firmę DK House oraz firmę Kamyk w ramach 

nieodpłatnej pomocy. Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi  

Pani Ilona Sierzputkowska powiedziała, że dodatkowo wykonano remont dwóch pokoi,  

które zostały wykonane nieodpłatnie przez firmę R-DOM. Rozpoczęto również inwestycję 

wymiany nawierzchni pod budynkiem placówki. Koszt remontów i modernizacji budynków 

przy ul. Wojska Polskiego 16 w okresie od 01.01.2024r. do 31.12.2024r. wyniósł 38 225, 54 zł, 

w tym 22 300,00 zł zostało pozyskane z darowizny od Fundacji Wspierania Przedsiębiorczości 

Regionalnej w Gołdapi w kwocie 10 000,00 zł, oraz Zakładu Produkcji Kruszyw Rupińscy 

Spółka Jawna z siedzibą w Szumowie.  

 

Przewodniczący Zarządu zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  
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Zarząd jednogłośnie przyjął sprawozdanie z przeprowadzonych remontów i modernizacji 

w Domu dla dzieci i młodzieży „Tacy Sami” w Gołdapi w 2024 roku. 

 

Ad.5 

Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi Pani Ilona Sierzputkowska 

przedstawiła sprawozdanie z częściowego złożonego przez Stowarzyszenie na rzecz pomocy 

dziecku i jego rodzinie „Tacy sami” w Gołdapi z realizacji zadania publicznego „Prowadzenie 

dwóch całodobowych placówek opiekuńczo - wychowawczych typu socjalizacyjnego 

łączących zadania o charakterze interwencyjnym” w okresie od 01.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 

/sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 5 do protokołu/. 

Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi Pani Ilona Sierzputkowska  

od 01.07.2024r. stowarzyszenie prowadzi dwie placówki opiekuńczo-wychowawcze.  

W okresie sprawozdawczym na dzień 31.12.2024r. znajdowało się 28 wychowanków w wieku 

od 8 do 23 lat, z czego dwóch decyzją sądu przebywa w ośrodku wychowawczym. Dyrektor 

Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi Pani Ilona Sierzputkowska dodała,  

że okresie jesiennym była zwiększona ilość wychowanków i liczba ta wynosi 30 z uwagi 

uzyskanego pozwolenia z Urzędu Wojewódzkiego na zwiększenie miejsc. Dyrektor Domu  

dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi Pani Ilona Sierzputkowska powiedziała,  

że oprócz podstawowych potrzeb placówka kładzie duży nacisk na to, aby dzieci brały udział 

w zajęciach pozalekcyjnych i dzięki uprzejmości fundacji Kolsport i udostępnieniu toru 

wodnego przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gołdapi uczestniczą w nauce pływania. Oprócz 

tego uczestniczą również w zajęciach akrobatycznych, jeżdżą konno, grają w klubie Rominta 

Gołdap, korzystają z zajęć plastycznych oraz lekcji gry na gitarze w Domu Kultury w Gołdapi 

czy boks w klubie Husaria. Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi 

Pani Ilona Sierzputkowska poinformowała, że zorganizowano również wycieczki  

do Warszawy, Gdańska oraz został dwukrotnie zorganizowany biwak nad Jeziorem Czarnym, 

dwójka wychowanków była również na wyciecze w Londynie, , dwie dziewczynki wyjechały 

z wychowawcą w polskie góry, a rok zakończył się wyjazdem do Energylandii i wycieczką  

po Krakowie. Dyrektor Domu dla Dzieci i Młodzieży „Tacy Sami” Pani Ilona Sierzputkowska 

dodała, że na święta Bożego Narodzenia wychowankowie zostali obdarowani prezentami przez 

pracowników starostwa, fundacji „Dbamy o Młodych”, czy „Mikołaj w Koronie.” Dyrektor 

Domu dla Dzieci i Młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi Pani Ilona Sierzputkowska 

poinformowała, że udało się jej porozmawiać z Prezesem Sądu Rejonowego w Olecku, 
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ponieważ zaczęły spływać potrącenia z wynagrodzeń osób skazanych z Powiatu Gołdapskiego 

na rzecz Domu Dziecka w Gołdapi.  

 

Przewodniczący Zarządu zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął sprawozdanie z częściowego złożonego przez Stowarzyszenie 

na rzecz pomocy dziecku i jego rodzinie „Tacy sami” w Gołdapi z realizacji zadania 

publicznego „Prowadzenie dwóch całodobowych placówek opiekuńczo - wychowawczych 

typu socjalizacyjnego łączących zadania o charakterze interwencyjnym” w okresie  

od 01.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że stowarzyszenie wykonuje bardzo 

dobrą pracę i dodała, życzy powodzenia w dalszej pracy.  

 

Sekretarz Pani Anna Makowska powiedziała, że od 2009r. słuchała wszystkich sprawozdań  

i wzrusza się słuchając ich, ponieważ niejedno dziecko, które ma pełną rodzinę,  

nie ma zapewnionych takich atrakcji oraz nie uczestniczy w takich wycieczkach. Sekretarz Pani 

Anna Makowska dodała, że jest to efekt ciężkiej pracy wychowawców, którzy dbają  

o wychowanków. Sekretarz Pani Anna Makowska podziękowała Pani Dyrektor za tak duże 

zaangażowanie.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki również podziękował Pani Dyrektor i dodał,  

że podziękowania należą się również członkom Zarządu, którzy wspierają i angażują się  

w działania na rzecz tego stowarzyszenia.   

 

Ad.6 

Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi Pani Ilona Sierzputkowska 

przedstawiła informację z wykonania preliminarza kosztów za okres od 01.01.2024 r.  

do 31.12.2024 r. złożonego przez Dyrektora Domu dla dzieci i młodzieży „Tacy Sami”  

w Gołdapi z realizacji zadania publicznego „Prowadzenie dwóch całodobowych placówek 

opiekuńczo - wychowawczych typu socjalizacyjnego łączących zadania o charakterze 



5 

 

interwencyjnym” oraz przedłożenia informacji o preliminarzu na okres styczeń-czerwiec  

2025 r. /informacja  w załączeniu- zał. nr 6 do protokołu/. 

Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi Pani Ilona Sierzputkowska 

powiedziała, że zgodnie z przepisami ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie Powiat Gołdapski zlecił Stowarzyszeniu na rzecz pomocy 

dziecku i jego rodzinie ,,Tacy sami" w Gołdapi realizację zadania publicznego z zakresu 

wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pod nazwą: ,,Prowadzenie dwóch 

całodobowych placówek opiekuńczo - wychowawczych typu socjalizacyjnego łączących 

zadania o charakterze interwencyjnym". Na podstawie § 9 ust. 3 umowy nr ZD.032.1.2023  

z dnia 23 czerwca 2023r. o powierzenie realizacji ww. zadania publicznego zleceniobiorca 

zobowiązany jest przedstawić informację roczną z wykonania preliminarza kosztów w terminie 

do 31 stycznia każdego roku. Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży ,,Tacy Sarni" w Gołdapi" 

przedstawiła informację z wykonania preliminarza kosztów w terminie - informacja tę stanowi 

część II sprawozdania z wykonania zadania publicznego, tj. ,,Część II. Sprawozdanie  

z wykonania wydatków". Jednocześnie zostanie przedłożony preliminarz kosztów na okres 

styczeń-czerwiec 2025 r., tj. do końca trwania umowy. 

 

Przewodniczący Zarządu zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął informację z wykonania preliminarza kosztów za okres  

od 01.01.2024 r.  do 31.12.2024 r. złożonego przez Dyrektora Domu dla dzieci i młodzieży 

„Tacy Sami” w Gołdapi z realizacji zadania publicznego „Prowadzenie dwóch 

całodobowych placówek opiekuńczo - wychowawczych typu socjalizacyjnego łączących 

zadania o charakterze interwencyjnym” oraz przedłożenia informacji o preliminarzu  

na okres styczeń-czerwiec 2025 r.  

 

Ad.7 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2024 rok w porównaniu 

do roku 2023 /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 7 do protokołu/. 
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska szczegółowo 

omówiła sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2024 rok  

w porównaniu do roku 2023 w postaci prezentacji multimedialnej. 

 

Przewodniczący Zarządu zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych  

w Gołdapi za 2024 rok w porównaniu do roku 2023. 

 

Ad.8 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska przedstawiła 

informację o stanie dróg i planu remontów, bieżącego utrzymania dróg i ulic powiatowych  

na rok 2025 /informacja w załączeniu- zał. nr 8 do protokołu/. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska poinformowała,  

że Stan dróg powiatowych zarówno na terenie wiejskim jak i poza nim częściowo uległ 

poprawie dzięki inwestycjom zrealizowanym w roku 2024. Na terenie miejskim 

zmodernizowano niżej wymienione ulice o łącznej dł. ok. 2,0 km: ul. Jaćwieska o dł. ok. 310,0 

m, ul. Partyzantów o dł. ok. 180+154 m, ul. Tatyzy o dł. ok. 105,0 m, ul. Przytorowa o dł.  

ok. 540,0 m, ul. Sikorskiego o dł. ok. 420,0 m, ul. Słoneczna o dł. ok. 225,0 m, ul. Chopina,  

na które Powiat Gołdapski otrzymał dofinansowanie z rządowego programu Polski Ład 

Program Inwestycji Strategicznych. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia 

Wrzesień – Kisielewska dodała, że zmodernizowano również drogi dla pieszych na ulicach: 

Bagienna, Partyzantów, Jaćwieska i Warsztatowa, na które Powiat Gołdapski otrzymał 

dofinansowanie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Poza miastem 

zmodernizowano około 21 km następujących dróg: Linowo - Przerośl Gołdapska ok. 2,85 km, 

Rudzie – granica powiatu dł. 3,9 km, Dubeninki w kierunku msc. Cisówek dł. 4,1 km, na które 

Powiat Gołdapski otrzymał dofinansowanie z rządowego programu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – 

Kisielewska powiedziała, że nadal duża część dróg wymaga napraw i remontów, które z uwagi 

na duży koszt mogą być realizowane wyłącznie przy udziale środków zewnętrznych. Pomimo 

przeznaczenia rekordowych środków finansowych na modernizację dróg w dalszym ciągu  
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ich stan techniczny, z punktu widzenia użytkowników jest daleki od oczekiwanego. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska poinformowała,  

że po sezonie zimowym konieczności podejmowania działań naprawczych wymaga każda 

jedna droga o nawierzchni żwirowej i wiele odcinków dróg o nawierzchni bitumicznej. 

Działania naprawcze dokonywane są i będą na bieżąco przy odpowiednich warunkach 

atmosferycznych i przy dostępnych materiałach tj. kruszywo, masa na zimno, destrukt,  

a niebawem również emulsja asfaltowa i grysy. Utrzymaniem 277 km dróg w sezonie zimowym 

i letnim zajmuje się brygada składająca się z ośmiu osób (pracowników fizycznych) 

podzielonych na 2-3 osobowe grupy robotnicze. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska dodała, że prace naprawcze to nie tylko niwelacja ubytków 

na drogach o nawierzchniach bitumicznych i żwirowych, ale też likwidacja zastoisk wody przy 

korpusach dróg, poprawa nasypów, wycinka drzew, naprawa czy przygotowanie sprzętu  

do sezonu wiosennego/zimowego itp.  Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia 

Wrzesień – Kisielewska poinformowała, że na terenie powiatu znajduje się również  

35 obiektów mostowych. Te, które zostały poddane remontowi w ostatnich latach to: most 

Górne, Rożyńsk Wielki, Skocze. W bieżących pracach utrzymaniowych kilka obiektów  

w sezonie poddawanych jest bieżącej konserwacji polegającej na czyszczeniu przyczółków  

z roślinności, mchów, czyszczeniu barier i ich odmalowaniu.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że mieszkańcy osiedla, które obejmują ulice 

m.in. Lipową, Mazurską, Ustronie czy 1 Maja zgłosili  problemy dotyczące zakazu parkowania 

na ul. Lipowej, na ul. Wiosennej od strony ul. Spacerowej chodniki plus droga, ubytki  

na ul. 1 Maja, utrzymanie chodnika na Ustroniach oraz lustro wyjazdowe na drogę wojewódzką. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że w sprawie drogi wojewódzkiej jest inny zarządca, 

natomiast chodzi o wykaszanie zarastającego polbruku na odcinku bez zabudowań. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała,  

że w pasie drogowym na pewno jest to utrzymywane.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że mieszkańcy twierdzą inaczej. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała,  

że pas drogowy stanowi granica parkingu, a mieszkańcom chodzi o teren za nim. 
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Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że mieszkańcom chodzi o odcinek do drogi 

wojewódzkiej, który nie ma zabudowań, znajduje się na nim m.in. boisko gminy Gołdap.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała,  

że znajduje się tam bezpośrednia granica z działka prywatną i koszenie na pewno się tam 

odbywa łącznie z łukiem na przejeździe kolejowym. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że zgłoszono również problem z brakiem 

ograniczenia prędkości na ul. Jeziorowej łącznie z ul. Mirosa. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki dodał, że jednak samo ograniczenie za dużo nie pomoże, ponieważ mieszkańcy 

skarżą się, że odbywają się tam wyścigi. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział,  

że zostało również zgłoszone, że przy przychodni lekarzy rodzinnych mieszkańcy, często 

niepełnosprawni, mają problem z zaparkowaniem samochodu, ponieważ parkują tam również 

mieszkańcy, którzy oczywiście mają do tego prawo, ale trzeba pomyśleć nad przywróceniem 

miejsca dla osób niepełnosprawnych oraz do wyznaczenia 2-3 miejsc do ograniczonego 

czasowo parkowania. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy ubytki na drodze 

Ziemiany zostały już załatane. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała,  

że pracownicy kończą dzisiaj prace na tej drodze.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że pojawiło się dużo zgłoszeń, że na odcinkach 

żwirowych i bitumicznych łatanie tych ubytków jest niezbędne, ponieważ mieszkańcy 

uszkadzają swoje auta.  

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że w 2024r. w Baniach Mazurskich  

na skrzyżowaniu ulicy Topolowej i ulicy Leśnej było wymieniane oznakowanie i barierki. 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że w sprawozdaniu nie widzi, aby było  

to zawarte i zapytał kto był tego wykonawcą i dlaczego były to wymieniane. Członek Zarządu 

Pan Władysław Biłas zapytał jak wygląda sytuacja drogi Grodzisko. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała,  

że w Grodzisku zostały załatane ubytki na całej długości tego odcinka. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała, że jeśli chodzi o rejony 
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skrzyżowań to były one realizowane przez Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu  

i zarząd dróg dostaje to jako składnik majątku, dlatego nie jest wspomniane  

o tym w sprawozdaniu. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że chciałby wrócić do pisma, na które 

odpowiedziała Pani Dyrektor 29 maja 2024r. dla mieszkańca ulicy Spacerowej.  

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że mieszkańcy tej ulicy zgłosili się z prośbą  

o zamontowanie tam lustra ze względu na brak widoczności na drogę rowerową. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że sam był świadkiem jak wyjeżdżający samochód 

miał problem z zauważaniem nadjeżdżającego rowerzysty. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

uważa, że postawienie lustra w tym miejscu jest zasadne.  

 

Członek Zarządu Pani Anna Zybrowicz poinformowała, że do końca lutego był czas na wycinkę 

zakrzaczeń i zapytała czy zarząd dróg wyrobił się z jej wykonaniem, a jeśli nie to na jakich 

odcinkach dróg powiatowych nie zostało to wykonane.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy osoby, których numer został podany  

w tej sprawie dla Pani Dyrektor, kontaktowały się z nią lub czy ona sama kontaktowała  

się z nimi.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała,  

że jeden z pracowników komunikował się, ale w sprawie wycinki zakrzaczeń na drodze 

Linowo- Przerośl były uzgodnienia z jednym z mieszkańców miejscowości Linowo. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska dodała, że to co zostało 

wycięte, zostało zrąbkowane i cały odcinek Linowo- Przerośl został wycięty. Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała, że były również 

wycinane zakrzaczenia na drodze Białe Jeziorki, Cisówek oraz Dubeninki. Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska dodała, że prace te były wykonywane, 

gdy była możliwość wysłania pracowników, ponieważ w sezonie zimowym nie ma fizycznej 

możliwości, aby codziennie wysyłać pracowników do wycinki.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki przywitał Panią Alinę Oleszczuk wraz z EkoDrużyną 

działającą w Szkole Podstawowej nr 2 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gołdapi. 
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Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że Rada Powiatu oraz Zarząd Powiatu powinny 

przemyśleć możliwość zakupu rębaka dla zarządu dróg powiatowych, ponieważ zrębki mogły 

by być dodatkowym źródłem dochody oraz pokryć straty związane z etatami.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zarządził 5 minut przerwy. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki wznowił obrady. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że zakup rębaka jest dobrym pomysłem, 

ponieważ na pewno będą pojawiały się zgłoszenia od mieszkańców z miejsc, w których nie 

zostało to wykonane. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała czy oprócz ubytków 

 w drogach żwirowych, zostały załatane również ubytki w drogach asfaltowych.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała,  

że ubytki w drogach asfaltowych były wykonywane na bieżąco, ponieważ pod koniec roku 

została zakupiona masa na zimno i przez cały okres zimowy łatanie ubytków odbywało się na 

bieżąco. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska dodała, że 

emulsja i grysy będą użytkowane najwcześniej od kwietnia.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że mieszkańcy Audyniszek zgłaszali,  

że niektóre ubytki jeszcze zostały.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała,  

że dzisiaj planowo ubytki na tej drodze będą uzupełniane.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął informację o stanie dróg i planu remontów, bieżącego 

utrzymania dróg i ulic powiatowych na rok 2025. 

 

Ad.9 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie 

przedstawienia rocznego sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego  
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oraz informacji o stanie mienia Powiatu Gołdapskiego za 2024 r. /uchwała Zarządu Powiatu  

w załączeniu- zał. nr 9 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że budżet Powiatu Gołdapskiego 

na rok 2024 został uchwalony przez Radę Powiatu w Gołdapi uchwałą Nr LXXIV/347/2023  

z dnia 21 grudnia 2023 roku. W trakcie realizacji budżetu dokonywano zmian w planie 

dochodów, przychodów, rozchodów. Zmiany dokonywane były w oparciu o podjęte  

przez Zarząd Powiatu i Radę Powiatu uchwały w sprawie zmian budżetu. Podstawą zmian  

były decyzje Ministra Finansów, Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, podpisane 

porozumienia i umowy z jednostkami samorządu terytorialnego, wnioski Dyrektorów 

jednostek organizacyjnych powiatu i naczelników Starostwa Powiatowego w Gołdapi. 

Ostatecznie w wyniku dokonanych zmian na dzień 31.12.2024 r. planowany budżet powiatu  

uchwalono w wysokościach plan dochodów 84 031 963,64 zł, plan wydatków  

87 421 798,40 zł, a planowany deficyt budżetu  3 389 834,76 zł. Deficyt budżetu powiatu 

w wysokości 3 389 834,76 zł planowano sfinansować przychodami pochodzącymi  

z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających  

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 

zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach, przychodami jednostek 

samorządu terytorialnego wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 

2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych 

środków. Ostatecznie wynik zamknął się nadwyżką w wysokości 178 446,42 zł. Dochody 

zostały zrealizowane w 96,97%, a wydatki 93,03%. Wynik budżetu jest to nadwyżka  

w wysokości 178 446,42 zł. Przychody-niewykorzystane środki pieniężne na rachunku 

bieżącym budżetu,  przychody – z rozliczenia środków określonych w art.5 ust.1 pkt 2 ustawy 

i dotacji, przychody-wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach  

publicznych zostały zrealizowane w 100%. Głównymi źródłami dochodów niezmiennie  

są subwencje, które zostały zrealizowane w 100% oraz dotacje, które zostały zrealizowane  

w 92,79%, zaś dotacje rozwojowe 99,54%. Dochody własne zostały zrealizowane w wysokości 

105,30%. Najwyższy udział tj. 42,41 % w wykonanych dochodach powiatu stanowią 

subwencje. Udział dochodów własnych to zaledwie 9,49 % całości wykonanych dochodów. 

Dotacje celowe stanowią 45,92 % zaś dotacje rozwojowe 2,18 %. W skład dotacji celowych 

wchodzą dotacje celowe z budżetu państwa na realizację zadań z zakresu administracji 

rządowej i zostały one zrealizowane w 99,99%. Dotacje celowe na zadania własne i w ramach 

porozumień z administracją rządową zostały zrealizowane w 79,24% i wchodzi w nie m.in. 

dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, Programu Rozwoju Północno – 
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Wschodnich Obszarów Przygranicznych na lata 2024- 2030, dotację na przeprowadzenie 

Kwalifikacji Wojskowej - Powiatowej Komisji Lekarskiej czy dotację z Rządowego programu 

ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań Razem bezpieczniej im. Władysława 

Stasiaka na lata 2022-2024 na realizację projektu "Wzmocnienie bezpieczeństwa w ruchu 

drogowym na drogach powiatowych w Gminie Banie Mazurskich”. Dotacje celowe otrzymane 

od jednostek samorządu terytorialnego w ramach umów i porozumień między jednostkami 

samorządu terytorialnego zostały zrealizowane w 97,97% i wchodzi w nie m.in. dotacja celowa 

od Samorządu Województwa Warmińsko – Mazurskiego na prowadzenie Powiatowej 

Biblioteki Pedagogicznej w Gołdapi, dotacja celowa od Gminy Dubeninki w celu realizacji 

powiatowych przewozów pasażerskich na linii komunikacyjnej Gołdap – Skajzgiry  

przez Rogajny, Żytkiejmy, dotacja celowa od Gminy Gołdap w celu realizacji powiatowych 

przewozów pasażerskich na  linii komunikacyjnej Gołdap – Banie Mazurskie przez Wilkasy, 

Grabowo, dotacja celowa od Gminy Banie Mazurskie w celu realizacji powiatowych 

przewozów pasażerskich na linii komunikacyjnej Gołdap – Banie Mazurskie przez Grabowo 

czy dotacja na Ośrodki wsparcia Domu dla matek z małymi dziećmi i kobiet w ciąży. W ramach 

dotacji z funduszy celowych i innych źródeł pozyskano 23 770 627,64 i zostały zrealizowane 

one w 91,37%. Pozyskano tu środki m.in. na dofinansowanie wynagrodzeń dla pracowników 

Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi, dofinansowanie zadań własnych organizatorów  

w zakresie przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej - od Wojewody 

Warmińsko- Mazurskiego, liczne dotacje z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na remont 

dróg oraz ulic w powiecie, dotację z Wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Państwowej Straży  

Pożarnej na zakup sprzętu termowizyjnego do Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej czy dotację z PFRON w ramach Programu Wyrównywania Różnic Między 

Regionami. Dotacje i środki na finansowanie wydatków na realizację zadań finansowanych  

z udziałem środków o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych  

i są to środki z budżetu Unii Europejskiej, które zostały zrealizowano w 99,54%. Wydatki 

bieżące zrealizowane w kwocie 56 664 281,54 zł, co stanowi 95,17 % planowanych wydatków 

bieżących. Wydatki majątkowe wynoszą 24 663 982,01 zł, co stanowi 88,46 % planowanych 

wydatków majątkowych. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała,  

że największe pozycje w wydatkach stanowi transport i łączność, administracja publiczna  

oraz oświata i wychowanie. Najwyższe wydatki majątkowe były realizowane przez Zarząd 

Dróg Powiatowych. W Starostwie Powiatowym w Gołdapi zrealizowano wydatki 1 910 854,91 

zł Wydatki majątkowe poniesione przez Starostwo Powiatowe w Gołdapi w 2024 r. dotyczyły 

Rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań  
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Razem bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024 na realizację projektu 

"Wzmocnienie bezpieczeństwa w ruchu drogowym na drogach powiatowych w Gminie Banie 

Mazurskie", rozwój e-usług publicznych w Powiecie Gołdapskim czy podniesienia poziomu 

cyberbezpieczeństwa jednostek organizacyjnych Powiatu Gołdapskiego. Ponadto przekazano 

środki dla Gminy Gołdap dotację na przebudowę ulicy Polnej w Gołdapi oraz na przebudowę 

drogi gminnej we wsi Rożyńsk Mały. Przekazano także dla GODMEDICA Sp. z o.o. na zakup 

sprzętu medycznego, na wyposażenie oddziału pediatrycznego oraz dotację celową z budżetu 

na finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych 

jednostek nie zaliczanych do sektora finansów publicznych- zakup fibrylatora/kardiomonitora 

oraz respiratora transportowego dla zespołów ratownictwa medycznego w GoldMedica  

Sp. z o.o. w Gołdapi. Przekazano dla Gminy Dubeninki dotację na dofinansowanie zadania  

pn. „ Żytkiejmy sękaczem stoją – zmaterializowanie symbolu w centrum wsi.” W Powiatowym 

Centrum Pomocy Rodzinie zrealizowano zadanie pod nazwą „Doposażenie domu samotnej 

matki w wiatę rowerową oraz śmietnikową.” Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej 

zrealizowała zadanie pod nazwą "Zakup sprzętu i wyposażenia" związane z zakupem sprzętu  

i wyposażenia do celów działań ratowniczych podczas klęsk żywiołowych takich jak powodzie, 

przez jednostki PSP z terenu woj. warmińsko-mazurskiego oraz dokonała zakupu sprzętu 

termowizyjnego do Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. Zrealizowano 

inwestycje realizowane przez Zespół Placówek Edukacyjno – Wychowawczych pod nazwą 

"Program wyrównywania różnic między regionami III" "Kolorowa droga dzieci z domu  

do szkoły" czyli zakupiono mikrobus dziewięcioosobowy do przewozu osób 

niepełnosprawnych. W Liceum Ogólnokształcącym została wykonana wymiana nawierzchni 

przy budynku szkoły oraz izolacja ścian fundamentowych budynku. Zobowiązania Powiatu 

Gołdapskiego na 31.12.2024 r. wynoszą 14 260 000,00 zł. W 2024 roku zaplanowano wykup 

części obligacji wyemitowanych w 2010 r. w wysokości 1 040 000,00 zł. Plan zrealizowano  

w 100%. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że jeśli chodzi o stan 

mienia Powiatu Gołdapskiego to na dzień 31.12.2024r. posiada on grunty o ogólnej 

powierzchni 448ha. Są to grunty oddane w trwały zarząd, użyczenie i będące w posiadaniu 

Starostwa Powiatowego w Gołdapi.  

 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej uchwały Zarządu Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie przedstawienia 

rocznego sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego oraz informacji  

o stanie mienia Powiatu Gołdapskiego za 2024 r. 

 

Ad.10a 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania  

w 2025 roku /uchwała w załączeniu- zał. nr 10 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że poinformowała, że pismem z dnia 18.02.2025 roku, Państwowy Fundusz 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych poinformował o wysokości środków PFRON 

przypadających w 2025 roku na zadania dotyczące rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych. Według algorytmu na realizację zadań określonych w ustawie Powiat 

Gołdapski otrzymał na 2025 rok środki w wysokości 2 337 556zł, w tym 1 759 800 zł  

na działalność warsztatu terapii zajęciowej, 577 756zł na pozostałe zadania. W stosunku  

do 2024 roku Fundusz zwiększył środki PFRON dla Powiatu Gołdapskiego na 2025r.  

o 42 883zł. Biorąc pod uwagę wzrost środków na działalność warsztatu terapii zajęci 

osób niepełnosprawnych została zmniejszona w stosunku do 2024 roku o 32 117zł. Po analizie 

zgłaszanych potrzeb i składanych wniosków oraz pozytywnej opinii Powiatowej Społecznej 

Rady ds. Osób Niepełnosprawnych, w ramach rehabilitacji społecznej proponuje się podzielić 

środki na realizację zadań dotyczących dofinansowania sportu, kultury, rekreacji i turystyki 

osób niepełnosprawnych, zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne  

i środki pomocnicze, na dofinansowanie turnusów rehabilitacyjnych oraz likwidację barier 

architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych dla osób niepełnosprawnych.  

W ramach rehabilitacji zawodowej proponuje się podzielić środki na  zwrot kosztów 

wyposażenia stanowiska pracy osoby niepełnosprawnej oraz na przyznanie osobom 

niepełnosprawnym środków na podjęcie działalności gospodarczej, rolniczej albo  

na wniesienie wkładu do spółdzielni socjalnej. Podział środków finansowych PFRON  

na powyższe zadania jest uzasadniony możliwościami finansowymi, potrzebami racjonalnego 

gospodarowania środkami oraz potrzebami wnioskodawców. Na zadania z rehabilitacji 

społecznej określone w art. 35a ust.1 pkt 7 i 8 ustawy przyznaje się kwotę 2 257 556zł  

w tym: na dofinansowania kosztów działania warsztatów terapii zajęciowej  kwotę 1 759 800zł,  

na dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach 



15 

 

rehabilitacyjnych  kwotę 80 000zł, na dofinansowanie zaopatrzenia w przedmioty ortopedyczne 

i środki pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym  kwotę 287 990zł,  

na dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych w związku  z indywidualnymi 

potrzebami osób niepełnosprawnych  kwotę 80 000zł, na dofinansowanie likwidacji barier  

w komunikowaniu się dla osób niepełnosprawnych  kwotę 12 000zł,na dofinansowanie 

zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny dla osób niepełnosprawnych kwotę 7 000zł,  

na dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych kwotę  

16 766zł, a na dofinansowanie likwidacji barier technicznych dla osób niepełnosprawnych  

kwotę 14 000zł. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań 

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na zadania w 2025 roku. 

 

Ad.10b 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2040 /projekt w załączeniu- zał. 

nr 11 do protokołu./ 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że w uchwale nr XI/47/2024  

Rady Powiatu z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2025–2040, w załącznikach do tej uchwały 

dokonano  następujących zmian: dochody ogółem zwiększono o kwotę 494 927,43 zł,  

w tym zwiększono dochody bieżące o kwotę 494 927,43 zł, a wydatki ogółem zwiększono  

o kwotę 612 927,43 zł, w tym wydatki bieżące zwiększono o kwotę 496 927,43 zł, wydatki 

majątkowe zwiększono o kwotę 116 000,00 zł. Deficyt budżetu po zmianach wynosi  

263 327,84 zł. Wynik budżetu powiatu zamyka się deficytem w wysokości 263 327,84 zł, który 

planuje się pokryć przychodami z: niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 

związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych 
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ustawach w kwocie 263 327,84 zł. Przychody budżetu wynoszą – 1 263 327,84 zł,  

są to: kredyty, pożyczki emisja papierów wartościowych – 100 000,00 zł, przychody jednostek 

samorządu terytorialnego z wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 

2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych 

środków – 653 727,00 zł, niewykorzystane środki pieniężne na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikające z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związane  

ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach  

w kwocie 0,00 zł oraz wolne środki, o których mowa w art. 217 ust.2 pkt 6 ustawy w kwocie 

509 600,84 zł. Rozchody budżetu w kwocie 1 000 000,00 zł, z przeznaczeniem na wykup 

obligacji – 1 000 000,00 zł. Planowana kwota długu na koniec 2025 roku wynosi  

13 360 000,00 zł, z tytułu wyemitowanych obligacji. Wskaźnik procentowy zadłużenia powiatu 

do planowanych dochodów ogółem wynosi 21,52 %. W całym okresie prognozy Powiat 

Gołdapski spełnia relację, o której mowa w art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2025-2040. 

 

Ad.10c 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 2025 /projekt w załączeniu- zał. nr 12  

do protokołu./ 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że jeśli chodzi o dochody  

w rozdziale „Lokalny transport zbiorowy” proponuje się zmniejszenie planu dochodów o kwotę 

713,68 zł w celu dostosowania dochodów do otrzymanych dotacji celowych na realizację zadań 

własnych Organizatora w zakresie przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej. W rozdziale „Ośrodki wsparcia” proponuje się zwiększenie planu dochodów  

o kwotę 31 744,00 zł w związku z pismem z dnia 27.02.2025 r. Warmińsko-Mazurskiego 

Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie PS-I.946.2.4.2025 o przyznaniu środków finansowych  

na realizację zadań związanych z rozwojem sieci domów dla matek z małoletnimi dziećmi  
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i kobiet w ciąży.  W rozdziale „Rodziny zastępcze” proponuje się zwiększenie planu dochodów 

o kwotę 43 081,20 zł zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FB 31/2025  

z dnia 14 lutego 2025 r. z przeznaczeniem na realizację rządowego programu „Dofinansowanie 

wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na lata 

2024-2027”. W rozdziale  „Poradnie psychologiczno-pedagogiczne, w tym poradnie 

specjalistyczne” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 14 480,51 zł  w związku 

z wniesionym pozwem w dniu 10 września 2024r. i wyegzekwowaniem należnej zasądzonej 

kwoty poprzez nakaz zapłaty w postępowaniu upominawczym. Skarbnik Powiatu Pani Bożena 

Radzewicz powiedziała, że z kolei jeśli chodzi o wydatki to w rozdziale „Gospodarka gruntami 

i nieruchomościami” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 5 000,00 zł z związku 

ze zmianą klasyfikacji budżetowej dla wydatków z tytułu podatku od nieruchomości Starostwa 

Powiatowego w Gołdapi. W rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 40 000,00 zł w związku z koniecznością dostosowania wydatków w roku 

2025 w stosunku do dochodów za rok 2024. W rozdziale „Komendy Powiatowe Policji” 

proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 8 000,00 zł oraz zmianę nazwy zadania 

inwestycyjnego z „Zakup samochodu osobowego segment C w wersji oznakowanej” na „Zakup 

samochodu osobowego segment C w wersji nieoznakowanej”. W rozdziale „Straż Graniczna” 

proponuje się przesunięcia środków w ramach posiadanego planu wydatków w celu 

prawidłowej realizacji zadań oraz zmianę zadania inwestycyjnego z „Zakup pomostu 

pływającego do cumowania łodzi patrolowej” na „Budowa pomostu do cumowania łodzi  

na potrzeby PSG w Gołdapi”. W rozdziale „Szkoły podstawowe specjalne” proponuje  

się zwiększenia planu wydatków o kwotę 186 609,66 zł na wypłatę dotacji dla szkoły 

podstawowej. W rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się zmniejszenie planu 

wydatków o kwotę 219 241,55 zł w celu zabezpieczenia środków na dofinansowanie zadania 

pn. „zakup samochodu osobowego segment C w wersji nieoznakowanej”, zabezpieczenie 

środków na zadanie inwestycyjne pn.: Przygotowanie dokumentacji technicznej dla zadania 

pn.: „ Przebudowa drogi powiatowej nr 1898N o przebiegu dr.woj.nr 651 ( Pluszkiejmy) – 

Budwiecie- Boczki”  oraz w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na opłatę 

składek za ubezpieczenie samochodu. W rozdziale „Poradnie psychologiczno-pedagogiczne,  

w tym poradnie specjalistyczne” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę  

14 480,51zł w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na opłacenie kosztów 

zastępstwa procesowego, kosztów egzekucyjnych i kosztów klauzuli wykonalności oraz 

zabezpieczenie środków na zakup szaf do gabinetów pedagogicznych i biurka do księgowości. 

W rozdziale „Ośrodki wsparcia” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 39 680,00 
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zł zgodnie z pismem Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie PS- 

I.946.2.4.2025 o przyznaniu środków finansowych na realizację zadań związanych z rozwojem 

sieci domów dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży oraz w celu zabezpieczenia 

środków na wkład własny do realizacji zadania. Plan wydatków budżetu powiatu zwiększa  

się per saldo o kwotę 607 684,43 zł, a plan dochodów zwiększył się o kwotę 489 684,43 zł  

i po zmianach wynosi 62 072 234,99 zł. Plan wydatków zwiększył się o kwotę 607 684,43  

zł i po zmianach wynosi 62 335 562,83 zł. Deficyt budżetu po zmianie wynosi 263 327,84 zł, 

przychody budżetu po zmianie wynoszą 1 263 327,84 zł, a rozchody 1 000 000,00 zł. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Gołdapskiego w roku 2025. 

 

Ad.11 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła bilans z wykonania budżetu za 2024r. 

/bilans w załączeniu- zał. nr 13/  

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że bilans z wykonania budżetu 

jednostki samorządu terytorialnego Powiatu Gołdapskiego został sporządzony na dzień 

31.12.2024r. Aktywa i pasywa wykazują stan na koniec roku 10 451 026,01 zł. Skarbnik 

Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że jeśli chodzi o aktywa 10 450 652,83, w skład 

tych środków wchodzą środki pieniężne budżetu, czyli subwencje, dotacje, udziały za miesiąc 

styczeń 2025 roku, które wpłynęły w poprzednim roku w wysokości 3 439 544,60 zł. Znalazły 

się tam dochody skarbu państwa, podlegające zwrotowi środki na rachunku budżetu oraz środki 

niewykorzystanych dotacji, jak również środki w ramach dopłaty rozwoju przewozów 

autobusowych. W pozostałych środkach pieniężnych znalazły się środki w ramach PEFRON-

u, projektów unijnych czy odsetki. W pozostałych należnościach i rozliczeniach jest dotacja 

wydatkowa dotycząca zwracanej dotacji od GoldMedica Sp. z o.o. i jest to kwota 373,18 zł.  

Po stronie pasywów wykazane zostały zobowiązania powiatu w kwocie 14 337 701,21 zł,  

i są to zobowiązania wynikające z wyemitowanych obligacji, zobowiązania wobec budżetu,  

w styczniu 2025 rozliczenia z budżetem państwa. W pozostałych zobowiązaniach znalazły  
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się głównie środki w ramach PEFRON. Wynik wykonania budżetu to nadwyżka w wysokości  

178 446,42 zł, natomiast niedobór budżetu od roku 2002 do 2023 wynosi 7 504 666,22 zł.  

W ramach rozliczeń międzyokresowych zostały zabezpieczone środki w związku z przekazaną 

subwencją i dotacją w wysokości 3 439 544,60 zł. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego bilansu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął bilans z wykonania budżetu za 2024r. 

 

Ad.12 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że chciałby przypomnieć o tym, że przetarg  

na dokumentację projektową został unieważniony ze względu na przekroczenie  

kwoty zabezpieczonej w budżecie i został ogłoszony ponownie. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki dodał, że na złożenie ofert jest 14 dni.  

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że ta kwota znacznie to przekroczyła. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że na dokumentację na przebudowę 

Banie mazurskie- Grodzisko ukazała się oferta w wysokości 696 180,00 zł, natomiast na drogę 

Górne- Zawiszyn 588 555,00 zł. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała,  

że były to jedyne oferty.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że uważa za zasadne, aby rozdzielić te dwa 

przetargi, ponieważ być może nie ma firmy, która w takim czasie wykonały dwie dokumentacje 

projektowe.  

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas poprosił, aby Pan Starosta przybliżył temat drogi 

Budwiecie. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że mieszkańcy miejscowości Budwiecie oraz 

Boczki zgłaszają cały czas problem z ubytkami w drodze. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

poinformował, że chciano zrobić ją na zasadzie drogi Mażucie, aby ta dokumentacja  
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była niższa, ale ze względu na parki krajobrazowe, naturę oraz inne rzeczy trzeba zabezpieczyć 

100 tys. zł na tą dokumentację. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że powiat 

zamierza uzyskać środki z programu „Tarcza Wschód” i wtedy uda się ja zrealizować w całości. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że trzeba również brać pod uwagę drogę Ziemiany, 

ponieważ w jego ocenie jest to najgorsza droga wraz z Audyniszkami. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki poinformował, że wkład własny przy inwestycji jest to 20% przy kwocie 

maksymalnego dofinansowania 2 000 000, 00 zł. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że odbyło się spotkanie z Panią Skarbnik Gminy Gołdap, która będzie poszukiwała 

środków finansowych. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że Rada Gminy Dubeninki 

przychyla się do tego i radni deklarują, że będą głosować za tym, aby te środki dołożyć, 

ponieważ innych możliwości bez współpracy nie ma.  

 

Ad.13  

Wolne wnioski brak.  

 

Ad.14 

Przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował Członkom Zarządu za pracę. Zamknął  

XXIX (29) posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 20 stron kolejno ponumerowanych. 

 

           STAROSTA  

 

                          Krzysztof Tomasz   

                      Kazaniecki  

 

Członkowie Zarządu: 

1. Marzanna Marianna Wardziejewska ………………….. 

2. Anna Zyborowicz …...………………………………… 

3. Władysław Biłas …………………….………………… 

 

 

 

 
Protokołowała: Monika Bruszewska, 19 marca 2025 roku  


